
Operation And Maintenance Company in Riyadh is seeking to recruit the following  Maintenance Engineer /  Electrical Engineer / Project Engineer
الإثنين, 25 نيسان/أبريل 2022 10:21

        

معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

Operation And Maintenance Company in Riyadh is seeking to recruit the following

Maintenance Engineer

Should have BachelorÂ degree in Electrical or Mechanical Engineering. With 5- 6 years in operation and maintenance (Building)

Electrical Engineer

With 5- 6 years in operation and maintenance (Building)

Project Engineer

Civil Engineering (CAD Skills, Bill of Quantity creation, and Fit out Execution Experience) with 5- 6 years

If you are interested Please sent your CV to
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Eng@targetjo.com

-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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